

烟台全屋定制|烟台定制家具|烟台定制橱柜衣柜|烟台定制榻榻米家具厂

产品名称	烟台全屋定制 烟台定制家具 烟台定制橱柜衣柜 烟台定制榻榻米家具厂
公司名称	烟台步凡装饰工程有限公司
价格	888.00/平方米
规格参数	品牌:博业晨光 板材:环保板材可选 产地:烟台市莱山区
公司地址	山东省烟台市芝罘区幸福中路312号
联系电话	暂无

产品详情

博业晨光

烟台博业晨光全屋定制成立于2013年，坐落于海滨城市山东省烟台市莱山区。是一家以中高端板式家具为核心，集设计、销售、生产、配送、安装、售后为一体的家具定制工厂。

2013,

YantaiBo-Ye-Chen-Guang Interior Customization, established in 2013, is located in Laishan District of the coastal city Yantai in Shandong Province. The company focuses on middle- and high-end panel furniture, and provides fully integrated services in

furniture customization including design, sales, production, distribution, installation and customer care.

工厂自成立以来本着“客户满意是我们的宗旨”这一信念，扎根烟台稳步发展。现规模达到了5000平自动化生产基地，厂内1000平展厅。

‘ ’ .5000 1000 .

Committed to the principle that "customer satisfaction is our sole aim" since its founding, the company has taken root and steadily grown in Yantai. Currently, the company has a 5,000-square-meter automated production base and 1,000-square-meter exhibition space.

工厂先后与福建大亚板、烟台万华禾香板、奥地利爱格板、德国克诺斯邦板等国内外板材品牌签订授权及采购协议，与海尔卡萨帝及老板名气中高端厨电品牌均有合作配套。

,,, ,CASARTE .

The company has signed authorization and procurement agreements with well-known domestic and foreign suppliers including Fujian Daya Board, YantaiWanhuaHexiang

Board, Austrian Egger Board, Germany Knobsong Board, as well as cooperation agreements with high-end kitchen appliances companies such as Haier Casarte and the Robam.

晨光家具愿与您携手共赢，创造美好未来！

公司工装部门先后承接了：

：

The enterprise installation department of the company has worked on the following projects:

烟台开发区采购的经济适用房配套家具

Furniture customization for the affordance housing units contracted by the municipal government of the Yantai Developmental Zone

山东省内多家汉庭酒店2s版本升级改造工程

2s

Version 2s Upgrade and Reconstruction of multiple Hanting Hotels in Shandong Province

山东栖霞农商银行办公公寓楼家具定制

Furniture customization for the office and residential building of the Rural Commercial Bank in Qixia, Shandong Province

青岛如家靡缦品牌酒店家具生产

Furniture manufacturing for Hotel by Home Inn Group in Qingdao, Shandong Province

山东荣成洲际假日酒店家具定制

Furniture Customization for Zhouji Holiday Plaza Hotel in Rongcheng, Shandong Province

山东渤海轮渡珠子号家具配套

Furniture Customization for the Pearl Ferry of Bohai in Shandong Province

等大量工程项目。现对外承接各种定制家具生产工程。

The company currently accepts various furniture customization projects and orders.